

21 March 2024

21 مارس 2024

Appointment of new Chief Financial Officer

تعيين رئيس تنفيذي مالي جديد للشركة

The Board of Directors hereby informs its shareholders, investors and analysts, that the current Chief Financial Officer Mr. Rinke Kieboom is retiring and leaving his position, accordingly the Board of Directors in its meeting held on Thursday 21 March 2024 appointed Mr. Marcelo De Paola to be the new Chief Financial Officer of the Company.

يوّد مجلس إدارة الشركة إعلام المساهمين والمستثمرين والمحللين الماليين بأن الفاضل / رينكي كيبوم الرئيس التنفيذي المالي الحالي للشركة سيترك منصبه ويتقاعد، وعليه قرّر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد يوم الخميس بتاريخ 21 مارس 2024م تعيين الفاضل / مارسيلو دي باولا ليكون الرئيس التنفيذي المالي الجديد للشركة.

The joining date of the new Chief Executive Officer Mr. Marcelo De Paola will be upon the completion of the required regulatory procedures associated with concerned authorities. Until the joining date, which will be disclosed in due course, Mr. Rinke Kieboom will continue in his role as Chief Financial Officer.

سيحدد تاريخ الإنضمام واستلام مهام الرئيس التنفيذي المالي الجديد الفاضل / مارسيلو دي باولا عند الإنتهاء من الاجراءات المطلوبة مع الجهات المختصة، والذي سيتم الإفصاح عنه فور انتهاء تلك الاجراءات، وحتى ذلك التاريخ، سيستمر الفاضل / رينكي كيبوم في منصبه كرئيساً تنفيذياً مالياً للشركة.

Mr. Marcelo De Paola is coming from his recent position as Prysmian Group's Chief Executive Officer in Mexico, and was previously assigned as Prysmian Group's Chief Financial Officer for the LATAM region, covering various duties, accounting and treasury sections, financial planning, tax operations, as well as business support.

سيستلم الفاضل / مارسيلو دي باولا منصب الرئيس التنفيذي المالي للشركة قادماً من منصبه الأخير رئيساً تنفيذياً في مجموعة بريسميان في المكسيك وكان سابقاً في منصب الرئيس التنفيذي المالي لمجموعة بريسميان في منطقة أمريكا اللاتينية وشملت مسؤولياته أقسام المحاسبة والخزانة للشركة، والتخطيط المالي، والعمليات الضريبية، بالإضافة إلى دعم الأعمال.

Mr. Marcelo De Paola has over 35 years of financial experience starting as a financial analyst at Pirelli, along these years at Prysmian Group he has been in charge of the financial, information technology and corporate affair sectors, in addition, he has been in charge of such activities in Brazil, Argentina, Italy and Mexico. He was further responsible for building the new SAP Process (System Applications and Products in Data Processing) that has been implemented around the world. Moreover, while in Italy Mr. Marcelo De Paola was part of the team that made Prysmian's initial public offering and that defined the new Prysmian group's reporting model.

يتمتع الفاضل / مارسيلو دي باولا بخبرة مهنية في المجال المالي لأكثر من 35 عاماً حين بدأت مسيرته المهنية كمحلل مالي في شركة بيريلي Pirelli، وطوال هذه السنوات في مجموعة بريسميان، كان مسؤولاً عن القطاعات المالية وتكنولوجيا المعلومات وشؤون الشركات، إضافة الى مسؤوليته عن هذه الأنشطة في البرازيل والأرجنتين وإيطاليا والمكسيك، وكان مسؤولاً أيضاً عن بناء عملية SAP الجديدة (نظام تخطيط الموارد وإدارة العمليات الرئيسية) التي تم تنفيذها في جميع أنحاء العالم. علاوة على ذلك، أثناء وجوده في إيطاليا، كان جزءاً من الفريق الذي قاد عملية الاكتتاب العام الأولي لشركة بريسميان والذي حدد نموذج إعداد التقارير للمجموعة الجديدة.

Mr. Marcelo De Paola has graduated in Business from Sao Paulo and has an MBA in Finance at IBEMEC, Brazil.

تخرج الفاضل / مارسيلو دي باولا في إدارة الأعمال من ساو باولو وحاصل على ماجستير إدارة الأعمال في المالية من IBEMEC في البرازيل.

The Board of Directors, on behalf of the Company, would like to express the appreciation to Mr. Rinke Kieboom for his significant contribution, services and achievements during his tenure and wishes hem continuous success in his future endeavors.

يوّد مجلس الإدارة، نيابة عن الشركة، أن يعرب عن تقديره للفاضل / رينكي كيبوم لمساهماته الملحوظة وإنجازاته خلال فترة عمله، متمنين له كل التوفيق.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ،،،



Cinzia Farisè
Chairman



شينزيا فاريسي
رئيس مجلس الإدارة